Олимпиада по английскому языку.
1 задание.
a) does he have how many pets?
b)do you how often see your  cousins?
c) how you have got much money with you?
d)does  Live with them  his mother-in-law?
e) are all married your brothers and sisters?

2.задание.
1. Погода была очень  жаркой,мы смирились с этим и остались в отеле.
2. Я собираюсь купить билеты на следующий рейс в Хорватию
3.Где ты получил  такой красивый загар? Это выглядит великолепно!
 4. Самые увлекательные экскурсии,которые я когда-либо видел, были в этом туристическом агенстве.Так что я  настоятельно      рекомендую его Вам!
 5. Куда бы вы ни пошли и что бы ни случилось, всегда старайтесь видить только позитив.
 6.Отель великолепен! В нашем номере был такой красивый вид, что мне не хватает слов, чтобы описать это!
 7. Мы приехали на пляж в 12.00, поэтому, конечно в это время было жарко, и нам нужно было найти  место в тени.

3.задание.
1. Haven't seen it! Where have you been? – Traveled to different
countries, this was exciting! Where you liked most? –
Hmm... Perhaps, the most interesting thing was in Nepal
2. Travel to exotic countries require caution. Be sure
should be familiar with the rules of stay and read the information about
the features, traditions and customs. In Asia, for example, it is easy to get
in an awkward situation
3. Where are you planning to stay? – Choose something cheap, hostel,
for example.
4. Last summer we traveled to Europe. It was fascinating
bus tour, although somewhat expensive.
5.Can you recommend me some good website where I can
buy cheap plane tickets?
6. How's your vacation? – Great! I was finally able to visit the country of his
[bookmark: _GoBack]dreams. –Where you wanted to get? – For a long time I dreamed about the Dominican Republic

 4.Задание.
1.To left.
2.was 
3.had
4.was
5.worked,started
6.was
7.was
8.became
9.been

5.Задание.
to met ,to had, to worked, to working, to  set,  to saw.

6.Задание.
1-8. 2-2.3-2.

7.a-Задание.
1-b
2-d
3-a
4-c
5-f
6-e

7. b-Задание.
1.-d
2-f
3-a
4-e
5-b
6-h
7-g
8-c




 
